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Protokół nr XLVIII/2023 z sesji Rady Gminy Warlubie odbytej w dniu 

23 lutego 2023 r. 

XLVIII Sesja Rady Gminy Warlubie rozpoczęła się dnia 23 lutego 2023 r. 

w obecności 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

radnych, zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40), 

stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1200 w sali OSP w Warlubiu, ul. Bąkowska 12.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.  

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Jankowska. 

Protokolantem obrad był inspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

Pani Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy Warlubie została 

umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach Sali OSP w Warlubiu, na 

tablicy informacyjnej obok stanowiska ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy, na 

stronie internetowej BIP oraz na stronie internetowej Gminy. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali porządek 

obrad i zapytała, czy są do niego jakieś uwagi. Pan Wójt Gminy złożył wniosek 

o dopisanie do porządku obrad rozpatrzenia i głosowania nad projektem uchwały 

w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. W wyniku głosowania wniosek został 

przyjęty. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Po czym Pani 

Przewodnicząca Rady odczytała nowy porządek obrad.   
Porządek obrad  przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności międzysesyjnej.  

5. Rozpatrzenie i głosowanie nad projektami uchwał w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2023 rok, 

2) wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Warlubie na lata 2023-2033, 

3) uznania skargi na Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Warlubiu za 

bezzasadną, 

4) zmiany uchwały Nr XXXIV/258/2021 Rady Gminy Warlubie z dnia 25 listopada 
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2021 roku w sprawie opłaty targowej na terenie gminy Warlubie, 

5) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

6) ustalenia wysokości oraz zasad otrzymywania diet przez radnych, 

7) zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Wolne wnioski i informacje.  

8. Zamknięcie obrad. 

Ad.1 i Ad.2 

Jak wyżej. 

Ad.3 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że z treścią protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy nr XLVII/2023 z dnia 26 stycznia 2023 r. można było zapoznać się na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy, a także w dniu obrad. Radni nie wnieśli żadnych 

uwag i zmian do protokołu j/w, wobec czego uważa się, że został przyjęty. 

Ad.4 

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o działalności międzysesyjnej. 

Pan Wójt Gminy – zwykle dzielę swoją wypowiedź na takie cztery punkty. Najpierw 

o wydarzeniach. Niewątpliwie najbardziej nośnym wydarzeniem była Wielka 

Orkiestra Świątecznej Pomocy. W tym miejscu dziękuję organizatorom, 

wolontariuszom, szczególnie pracownikom Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu 

i Turystyki, naszym strażakom, harcerzom. Przede wszystkim chciałbym też 

podziękować naszym Mieszkańcom. Nie skąpili grosza i zbiórka od naszych 

Mieszkańców jest o ok. 80% wyższa niż w ubiegłym roku. W ubiegłym roku ok. 

15 600,00 zł, a w tym roku ok. 27 600,00 zł nasi Mieszkańcy darowali na Wielką 

Orkiestrę Świątecznej Pomocy. Warto również wspomnieć o feriach zimowych. Tutaj 

znowu ogromne podziękowania dla Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki. 

Z ferii zimowych w różnym zakresie i w różnym czasie skorzystało prawie 300 dzieci. 

Chciałem również bardzo serdecznie podziękować Dyrekcji i gronu pedagogicznemu, 

pracownikom Szkoły Podstawowej w Lipinkach, która dla swoich uczniów 

zorganizowała ferie zimowe. Warto wspomnieć o balach karnawałowych, które 

zorganizował Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, m.in. dla dzieci jak i też dla 

seniorów z naszych trzech Klubów Seniora, łącznie z zaprzyjaźnionym Klubem 

Seniora z Jeżewa. 

Teraz kilka zdań o spotkaniach. Przede wszystkim po spotkaniu z Sołtysami 

w miesiącu lutym, uzgodniliśmy ostateczny terminarz Zebrań Wiejskich. Pierwsze 

Zebrania Wiejskie już się odbyły w Buśni i w Bąkowie, w niedzielę będzie 

w Lipinkach, no i później po kolei, także w połowie marca Zebrania Wiejskie 

skończymy. Obsługujemy te Zebrania w pełnym składzie. Również kontynuowane są 

zebrania sprawozdawcze w Ochotniczych Strażach Pożarnych i w tych spotkaniach 
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również w miarę możliwości bierzemy udział w mniejszym, bądź większym składzie. 

Jak Państwo wiecie rozpoczęły się prace projektowe nad tzw. szybką koleją 

z Centralnego Portu Komunikacyjnego pod Łodzią w kierunku Gdańska. Jeden z tych 

odcinków ma być realizowany od Grudziądza przez Gminę Dragacz i Gminę 

Warlubie. Odbyło się pierwsze spotkanie w tej sprawie i były to rozmowy 

konsultacyjne, gdzie projektanci pytali, jaki byłby najlepszy przebieg takiej trasy? 

Gdzie mogą być większe przeszkody, gdzie mniejsze? Dotyczy to również ilości lasu, 

który miałby być ewentualnie wycięty. To były wstępne rozmowy. Będą przygotowane 

już konkretne propozycje, warianty i będziemy nasze opinie w tej sprawie wydawać. 

Podobnie jak w sprawie docelowego przebiegu drogi S5, jak ona ma pójść w 

kierunku na Mazury? Tu też są różne warianty. Zobaczymy. Na razie jest gorąca 

dyskusja. Ponadto odbyły się też rozmowy i musimy zadecydować, jak przebiegać 

ma droga wojewódzka nr 391 z Grupy do Warlubia, bo żywotnie zainteresowani tą 

drogą są zwłaszcza mieszkańcy Sołectw Buśnia i Bąkowo, bo to ich w dużym stopniu 

bezpośrednio dotyczy. W związku z tym chciałbym, jeśli tutaj nie przyjadą, to 

przynajmniej żebym ja pojechał do projektantów ostatecznie, żeby się zorientować na 

jakim to jest etapie i jak ma to wyglądać, dlatego że z informacji, które posiadam 

wynika, że podobno ta przebudowa drogi ma ruszyć już w przyszłym roku. Na dzień 

dzisiejszy nie jestem w stanie Mieszkańcom powiedzieć jaki ma być przebieg tej 

drogi. Jest sporo pytań i muszę na nie dostać odpowiedzi. Spotkaliśmy się też z 

wykonawcami modernizacji drogi powiatowej z Osia do Warlubia. Prace trwają. Jest 

duża szansa, żeby również ten drugi odcinek uzyskał dofinansowanie. Na razie ten 

pierwszy odcinek jest realizowany do Płochocina. Jest duża szansa, z informacji 

które mam od Pana Starosty, że to dofinansowanie również będzie do tej drugiej 

części z Płochocina do drogi wojewódzkiej nr 214. Jest szansa, że cały ten odcinek 

najpóźniej w 2024 r. będzie zrealizowany, co by nas na pewno ucieszyło. 

Teraz o sprawach inwestycyjnych, remontach i zakupach inwestycyjnych. 

Kontynuowana jest budowa przedszkola. Co dwa tygodnie odbywają się posiedzenia 

rady budowy. 1 marca na kolejnej radzie budowy muszę podjąć jednoznacznie już 

i ostatecznie decyzję, czy zmieniamy stropodach, czy też nie zmieniamy? 

Wykonawca chciałby dokonać zmiany stropodachu. Przedstawił już projekty w tym 

zakresie. No oczywiście musi to być uzgodnione z autorem projektu budowy tego 

przedszkola. Na razie zdania były do tej pory trochę rozbieżne pomiędzy 

projektantem i wykonawcą, ale już powoli nie ma czasu, żeby się wzajemnie wozić. 

Trzeba podjąć jednoznaczną decyzję. Jaka ona będzie z mojej strony, to dużo 

będzie zależeć od spotkania roboczego, które mam w poniedziałek z udziałem 

projektanta, audytora i inspektora nadzoru budowlanego, który nadzoruje realizację 

tej inwestycji. Wtedy na kolejnej radzie budowy dnia 01.03.2023 r. w środę 

podejmiemy ostateczną decyzję. Zmieniamy, czy nie zmieniamy? Nie chciałbym się 

jeszcze jednoznacznie wypowiadać, ale ja już mam zdanie wyrobione. Szukam tylko 

jeszcze potwierdzenia mojego prawnika. 

Otrzymaliśmy sprzęt w ramach grantu Cyfrowa Gmina. Jak mi tutaj Pani Sekretarz 

podała jest to 12 zestawów komputer i monitor, 12 laptopów, 2 urządzenia 

wielofunkcyjne i jeszcze parę innych rzeczy. Łączny koszt 160 000,00 zł. Ogłosiliśmy 
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już przetarg na boisko wielofunkcyjne w Wielkim Komorsku. Na oferty czekamy do 10 

marca. Pan Kierownik SAPO ogłosił zapytanie ofertowe na ewentualne nabycie tego 

wycofanego autobusu szkolnego IVECO. Do dzisiaj do godz. 1100 czekaliśmy na 

oferty. Cena była wywołana 18 000,00 zł. Niestety żadna oferta nie wpłynęła. 

Ogłosimy drugi taki przetarg. Obniżymy cenę do 15 000,00 zł. Może ktoś chętny się 

znajdzie. Pod koniec marca, może z lekkim poślizgiem, ale wszystko na to wskazuje, 

że „na zająca” dzieci z Lipinek dostaną nowego busa do dowozów uczniów do szkół. 

Złożyliśmy zapytanie ofertowe w sprawie wykonania projektu aranżacji i wyposażenia 

przyszłego przedszkola i żłobka. Proszę sobie wyobrazić, że wpłynęło 12 ofert, ale 

teraz, jaka jest rozbieżność cenowa? Najtańsza oferta 9 200,00 zł, najdroższa 

159 000,00 zł. To jest nieprawdopodobne. Wyobrażacie Państwo sobie, to samo 

zadanie, projekt aranżacji i wyposażenia i żeby była taka rozpiętość w takim 

projektowaniu? Zobaczymy, na razie wybieramy tańszą ofertę. Czekamy, bo tam 

u kilku oferentów zabrakło takiego dokumentu o uprawnieniach do takiego 

projektowania. Złożyliśmy również wniosek do nowego programu rządowego tzw. 

Program Maluch Plus, na budowę, wyposażenie tego przyszłego żłobka. Bo proszę 

zwrócić uwagę, że ten wcześniejszy nasz wniosek do Urzędu Marszałkowskiego, 

gdzie mielibyśmy, liczmy na to, otrzymać dofinansowanie ze środków unijnych, na 

razie ich nie ma, ale gdybyśmy mieli otrzymać dofinansowanie do budowanego 

przedszkola ze żłobkiem, może być tylko dofinansowanie do przedszkola, nie do 

żłobka. Wydaje mi się, że tutaj akurat chyba rząd być może zauważył taki problem, 

że przedszkola tak, a żłobki nie. Stąd być może powstał ten nowy program rządowy 

na dofinansowanie właśnie budowy miejsc żłobkowych. Mało tego również 

z możliwością dofinansowania jego funkcjonowania przez 3 lata. To jest bardzo 

ciekawy program. Zobaczymy, czy nie będzie przeszkodą, tak jak już mamy problem 

w rozmowach z Urzędem Marszałkowskim, jak oddzielić przedszkole od żłobka? 

Gdzie część zadań i kosztów jest wspólna. Ja przynajmniej na razie proponowałem, 

ale oni mają wątpliwości, aby zrobić to proporcjonalnie do liczby dzieciaków. Można 

by przyjąć drugi wariant, czyli proporcjonalnie do zajmowanej powierzchni, ale co ze 

wspólną powierzchną? Jak to liczyć? Musimy to rozstrzygnąć. Mam nadzieję, że da 

się to po naszej myśli rozstrzygnąć, bo to byłoby najprostsze,. Jeżeli docelowo w 

przedszkolu ma być 100 dzieciaków,  w żłobku 20, to jest 1/5. Zobaczymy. Mamy już 

praktycznie wszystko przygotowane i to pod względem formalnoprawnym 

i zabezpieczenia materiałów i mamy wybranego inspektora nadzoru, kierownika 

budowy i jest również wytyczona geodezyjnie ta druga część chodnika od Biedronki 

do ul. Szkolnej. Jeżeli tylko warunki pogodowe pozwolą, to w poniedziałek ZUK ruszy 

z pracami. Swoja drogą, to ja zawsze proszę te nasze instytucje, żeby wystawiały 

taki raport o działalności międzysesyjnej. ZUK wykonał tyle prac remontowych, 

naprawczych, chociażby te dwa kominy, chociażby stacja uzdatniania wody, zalana, 

znaki drogowe, drogi gminne poprawiane. Ja jestem pod wrażeniem jak taką ekipą, 

a nie jest to duża ekipa, że można tyle rzeczy zrobić. Będziemy też mieli 

zatrudnionych na tzw. pracach interwencyjnych 5 osób. Cała piątka pójdzie do ZUK. 

W międzyczasie dwa razy zaatakowała zima. Nasze służby raz trochę lepiej, raz 

trochę gorzej, ale próbowały dać sobie z tym wszystkim radę i na razie mamy 
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nadzieję, że większych opadów śniegu już nie będzie, bo co tu dużo mówić, my też 

patrzymy na kasę, bo to też kilkadziesiąt tysięcy zł pochłonęło. Dziękuję bardzo. 

W czasie przedstawiania informacji j/w na salę obrad wszedł Radny Pan Tomasz 

Michalak.  

Ad.5 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła kolejno, według porządku obrad, treść 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2023 rok. 

Pani Skarbnik Gminy i Pan Wójt Gminy przedstawili projekt procedowanej uchwały. 

Zmiany do projektu uchwały j/w stanowią załącznik nr 3 do protokołu. Następnie Pani 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: Radny Pan Tomasz 

Michalak, Pan Wójt Gminy, Radny Pan Dariusz Chodkowski, Radna Pani Maria 

Mazur i Pani Skarbnik Gminy. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XLVIII/377/2023 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2023 rok została 

przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  

2) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2023-2033. 

Pani Przewodnicząca Rady  przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XLVIII/378/2023 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warlubie 

na lata 2023-2033 została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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3) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania skargi na Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Warlubiu za bezzasadną. 

Pani Przewodnicząca Rady i Pan Wójt Gminy przedstawili projekt procedowanej 

uchwały. Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy 

i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pani 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w  tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski i Przewodniczący 

Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje 

zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XLVIII/379/2023 w sprawie uznania skargi na Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Warlubiu za bezzasadną została przyjęta. Stanowi 

ona załącznik nr 6 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/258/2021 

Rady Gminy Warlubie z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie opłaty targowej 

na terenie gminy Warlubie. 

Pani Przewodnicząca Rady  przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XLVIII/380/2023 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/258/2021 Rady Gminy Warlubie z dnia 25 

listopada 2021 roku w sprawie opłaty targowej na terenie gminy Warlubie została 

przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

darowizny nieruchomości. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 
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Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XLVIII/381/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości została przyjęta. 

Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad 

otrzymywania diet przez radnych.  

Pani Przewodnicząca Rady  przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XLVIII/382/2023 

w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad otrzymywania diet przez radnych została 

przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej 

rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Pani Przewodnicząca Rady, Pan Wójt Gminy i Pani Sekretarz Gminy omówili projekt 

procedowanej uchwały. Pani Sekretarz Gminy poinformowała, iż otrzymała 

informację z Regionalnej Izby Obrachunkowej, że należy usunąć z tytułu projektu 

uchwały oraz z jego treści sformułowania „i trybu”. W dyskusji nad projektem uchwały 

głos zabierali: Pani Przewodnicząca Rady, Radca Prawny Pan Przemysław 

Kempczyński, Radny Pan Tomasz Michalak, Radny Pan Witold Żuchowski, Radna 

Pani Maria Mazur,  Pan Wójt Gminy, Pani Sekretarz Gminy i Radny Pan Tomasz 

Piątkowski. Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XLVIII/383/2023 w sprawie zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, 

sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 10 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Opinie Komisji stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad.6 

Nie było. 

Ad.7 

Radny Pan Tomasz Piątkowski poprosił o informację w sprawie wniosku 

o dofinansowanie drogi w Bzowie oraz nadania numeru budynku i umieszczenia 

tablic na OSP i świetlicy wiejskiej w Bzowie. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski zapytał o to, czym wykonawca budowy przedszkola 

uzasadnił wniosek o zmianę konstrukcji dachu. 

Radny Tomasz Michalak poruszył sprawę zniszczonego pobocza przy drodze 

wojewódzkiej nr 214. 

Radna Pani Maria Mazur zapytała o termin wykonania drogi asfaltowej przy ul. 

Zawadzkiej i ul. Wybudowanie Nowskie w Warlubiu w stronę Kurzejewa.  

Pan Wójt Gminy wyjaśnił, iż odnośnie drogi w Bzowie został złożony wniosek 

o dofinansowanie i Gmina oczekuje na rozstrzygnięcie w tym zakresie. W zakresie 

numeracji budynków w Bzowie obiecał, że sprawa zostanie załatwiona.   

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski odpowiedział, że numer budynku 

w Bzowie został już nadany.  

Pan Wójt Gminy polecił zamocowanie stosownych tablic na budynkach j/w. 

Pan Wójt Gminy poinformował, że w zakresie zmiany konstrukcji dachu nie może na 

razie udzielić odpowiedzi, gdyż decyzja w tej sprawie zapadnie na spotkaniu 

roboczym w najbliższy poniedziałek. Obiecał też, że po rozstrzygnięciach udzieli 

wszelkich możliwych odpowiedzi.   

Pan Wójt Gminy odpowiedział w zakresie drogi przy ul. Zawadzkiej i ul. 

Wybudowanie Nowskie i wyjaśnił, że dopóki nie będzie zgody wszystkich właścicieli 

gruntów przy tej drodze, nie ma mowy o aplikowaniu na dofinansowanie do tej drogi. 

Dodał, że sprawa jest dość trudna ze względu na skomplikowane stosunki 

własnościowe na tym terenie. 

Pan Wójt Gminy poinformował o spotkaniu organizowanym przez Wojewodę z okazji 

Dnia Sołtysa, na które zostanie oddelegowany Sołtys z Gminy Warlubie 

z największym stażem. 

Ad.8 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XLVIII  

sesji Rady Gminy Warlubie o godz. 1332. 

Protokołował 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

/-/ Sławomir Kania   

Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy 

/-/ Maria Jankowska 

 


